

Wednesday, July 24, 2019



Harry McWatters, 1981 | Photo Credit: BC Business

REMEMBERING HARRY MCWATTERS

It is with a heavy heart we acknowledge the passing of legendary Canadian wine pioneer, Harry McWatters.

Harry McWatters founded Sumac Ridge Estate Winery in 1979, becoming the very first operating estate winery in British Columbia. Later, he founded See Ya Later Ranch which is also proudly part of the Arterra Wines Canada family of B.C. wineries today. His imprint on the Canadian wine industry is immeasurable.

We are deeply saddened by the news and our thoughts are with the McWatters' family at this time. We will be raising a glass in our founder's honour today.

Jay Wright
President & CEO, Arterra Wines Canada

À LA MÉMOIRE D'HARRY MCWATTERS

C'est avec le cœur gros que nous apprenons le décès du légendaire pionnier canadien du vin, Harry McWatters.

Harry McWatters a fondé Sumac Ridge Estate Winery en 1979, le tout premier domaine vinicole de la Colombie-Britannique. Plus tard, il a fondé See Ya Later Ranch, une autre vinerie de cette province qui fait aujourd'hui fièrement partie de la famille de Vins Arterra Canada. Son empreinte sur l'industrie canadienne du vin est incommensurable.

Nous sommes profondément attristés par cette nouvelle et nos pensées vont à la famille McWatters en ce moment. Nous leverons aujourd'hui un verre en l'honneur de notre fondateur.

Jay Wright
President & CEO, Arterra Wines Canada